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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi pénzt akar "behajtani" a Rendőrség az új 
gyorshajtási szabályok megváltoztatásának köszönhetően?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Napok óta foglalkoztatja a közvéleményt, hogy a Rendőrség a május elejétől érvényes szabályok
szerint  többé  nem alkalmaz  úgynevezett  „hitelesítési  hibahatárokat” a  sebesség-ellenőrzéseknél,
azaz a sebességhatár legkisebb túllépésnél is bírságra számíthatnak a közlekedők.

Az új gyakorlat a bírságok számának növekedését valószínűsíti. 

Mindezekre tekintettel kérdezem:

• Pontosan mennyi többlet bevétellel számol a Rendőrség a május elsejei szabály szigorítást 
követően?

• Hogyan garantálható, hogy a Rendőrség mérőeszközei a jogszabályi vélelmen felül a 
valóságban is hitelesen működjenek, azaz mérési eredményük pontos és hiteles legyen

• Mire kívánja költeni a Rendőrség illetve a Minisztérium az autósoktól beszedett várhatóan 
megnövekedő bírságból származó bevételeket? 

 

Várom érdemi válaszát.
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